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1/ Godkendelse af regnskab: 
Regnskabet har været hos et eksternt regnskabskontor i snart 2 måneder. Alligevel 
er det ikke specielt retvisende, Feks er 42 000, som skulle stå under startgebyr røget 
op under kontingent. 
Det ene af fondsmidlerne vi har fået, kan ikke findes i regnskabet, ligesom der er lidt 
forkerte posteringer. 
  
Der har været nogle ret store udgifter, først og fremmest reparation af traktor, 
lysmaster på nederste bane, indkøb af pc og leje af tromle til halbund. Alt dette 
resulterer i et underskud på 98 000. 
  
Regnskabet passer dog på bundlinjen, og bankbeholdningen kontroleret af klubbens 
revisorer Så trods lidt protester over det eksterne regnskabskontors betaling, blev 
regnskabet godkendt af generalforsamlingen. 
  
Den nye bestyrelse udarbejder hurtigst muligt et budget, som rundsendes til 
orientering og evt kommentar. 
  
2/ Valg af nyt bestyrelsesmedlem: Efter lidt snak om hvad det indebar at sidde i 
bestyrelse osv, så endte det med, at Signe Brouw Dam sagde ja til posten, pga 
sygdom var hun med på en telefon fra sin mor. 
  
3/ Valg af førstesuppleant - det lykkedes ikke at finde en førstesuppleant. 
  
Evt: Æresmedlem Erhardt Rasmussen har 50 års jubilæum i dch i år, han har 
fungeret som Træner, klubformand, kredsformand og dommerformand - han fik en 
lille vingave ( og lidt mere senere) 
  
Derefter lidt snak om halbunden Som den er lige nu med næsten ren sand er den 
ganske blød og får nemt huller. Ikke helt enighed om løsningen - men uanset er der 
ikke økonomi til de store forbedringer det næste stykke tid. Det opfordres til at kigge 
på lejekontrakten med kommunen, den løber til 2033. 
 


